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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Navracsics Tibor, területfejlesztési miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Tényleg beáldoznák? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Már decemberben világos volt,  hogy Önök csak blöffölnek azzal,  hogy januárban megkapjuk a
felfüggesztett uniós pénzeket. Aztán kiderült,  hogy tényleg blöfföltek, mert nemhogy pénzt nem
kaptunk, de az Európai Bizottság úgy döntött, elveszi az Erasmust és a Horizon Európát a magyar
egyetemektől.

Azt  gondolhatnánk,  ezután  legalább  azért  megpróbálnak  tenni,  hogy  a  diákok  és  oktatók  ne
szenvedjenek  kárt,  ha  már  a  pénzek  felfüggesztését  sikerült  elérniük.  Persze  nem  így  történt:
Miniszter úr elárulta, eszükben sincs minden kormánytisztviselőt kizárni az kuratóriumokból, csak
az államtitkároknak és a minisztereknek kell távozniuk.

Vagyis  a  helyettes  államtitkárok,  országgyűlési  képviselők  és  polgármesterek  továbbra  is  részt
vehetnek a kuratóriumokban, és felvehetik a milliós fizetéseiket. A miniszterek kivonulása csupán
szemfényvesztés.

Nincs  itt  semmi látnivaló,  az egyetemi alapítványok összetétele  továbbra is  a  magyar  kormány
kedve szerint alakul, csak egyik hű pártkatonát cserélik a másikra. Az egyetemek ettől nem kapják
vissza a szabadságukat, tovább zajlik az átalakításuk káderképzővé. Önök arra játszanak, hogy a
Bizottságot csak az összeférhetetlenség érdekli, az akadémiai szabadságon meg csak 1-2 milliárd
eurót bukhatnak. Miért érdekelné ez Önöket, ha cserébe megtarthatják az egyetemeket?

Az Árnyékkormány szerint az alapítványok létrehozása önmagában hiba volt, a mostani helyzetben
viszont az összes kormánytisztviselőt ki kell zárni a kuratóriumokból. Ezért az Árnyékkormány az
egyetlen remény, hogy újra szabadak legyenek a magyar egyetemek.

Kérdezem Miniszter urat: meddig lesz még fontosabb a fideszes mamelukok kitömése a magyar



hallgatók  és  oktatók  érdekeinél?  Tényleg  beáldoznák az  1-2 milliárd  eurónyi  pénzt,  csak  hogy
megtarthassák az egyetemeket?
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